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Opening 
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Vaststellen agenda 

Conform 
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Vaststellen besluitenlijst d.d. 10 februari 2025 

De Besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Inventariseren spreekrecht 

Geen insprekers gemeld 
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Te bespreken onderwerpen 

 

05.01 

 

Presentatie Huis van Eemnes 

Door Coen Crince le Roy, Algemeen Directeur Huis van Eemnes. 
D66 interessant verhaal. Wat bedoeld u met bierbehandeling? Commercieel 
beter aanpakken, hoe verhoud zich dat met inclusie en participatie. Richting 
college vraag over energiecontract, hoe is dat zo gekomen? 
Reactie: Bierbehandeling betekent hoe je een goed glas bier tapt. Aangaande 
inclusie gaat samen met commercieel creatiever worden zodat je de gelden 
weer kan inzetten in activiteiten. We zijn een stichting zonder winstoogmerk. 
We proberen beter te kijken naar wat we aanbieden zodat we zoveel mogelijk 
mensen weten te trekken.  
CDA inderdaad een motie ingediend over Huis van Eemnes. We zien graag dat 
HvE wat meer op eigen benen gaat staan. Hadden graag wat meer cijfers 
gezien over hoe het ervoor staan. 
DB had graag wat meer cijfers gezien. Gelooft vast dat de plannen goed zijn 
voor het Huis van Eemnes. Maar zou graag een vergelijk zien tussen 2023 en 
2024.  
VVD minder geïnteresseerd in de financiële cijfers. Het Huis van Eemnes is er 
gekomen om voor de samenleving van Eemnes wat te betekenen. Hoeveel 
managers zijn er? Het plan ziet er goed uit, de cijfers zullen we kennis van 



 

 

nemen. Het HvE functioneert goed. Wel zorgen om de veiligheid rondom het 
huis. We zullen daar verder over praten met het college. 
Reactie: Er zijn niet meer managers dan voorheen. 1 facilitaire manager, 1 
manager horeca, 1 manager verhuur en programmering. 
PvdA bedankt voor de uitleg. Belangrijk dat de consumpties betaalbaar blijven. 
Hoe worden de prijzen vastgesteld hiervoor, waar vergelijkt u het mee? Is men 
tevreden over de samenwerking met de politie en boa’s? 
Reactie: De prijzen van consumpties zijn nodig voor een goede bedrijfsvoering. 
Inkoop is gestegen op gebied van o.a. koffie. Onderschrijft de druk op de 
prijzen, dat is helaas wel de werkelijkheid. Er wordt wel gekeken naar 
activiteiten waar de prijzen soms lager liggen. We voelen ons soms niet altijd 
gehoord. We zijn nu wel de juiste weg ingeslagen met elkaar, daar waren de 
incidenten misschien wel voor nodig. 
Wethouder Havinga-De Jong reageert op de vragen. In het energiecontract 
hebben we niet goed samengewerkt, het heeft te lang gelegen maar nu is er 
gewerkt aan scenario’s. Niet goed begrepen dat er nu vanavond cijfers zouden 
moeten worden gepresenteerd, meer in de richting hoe we e.e.a. gaan 
verbeteren. De mogelijkheid is er om dat nu bij de jaarrekening wel mee te 
nemen. De gemeente voert hier wel steeds het gesprek over.   
Cijfers jaarrekening gaan naar de raad (toezegging) 
Aangaande veiligheid hebben we daar nu wel een modus in gevonden.  

VVD jeugdvoorstellingen gaan stoppen. Kan de wethouder in gesprek met de 
scholen in het dorp of dat kan worden opgepakt? 
Reactie: Ze gaan niet stoppen maar wel kijken naar meer in verhouding. 
Jeugdprogrammering blijft bestaan.  
PvdA er komen veel jongeren in het Huis van Eemnes die zich daar prima 
gedragen. Bij slecht weer gedragen de jongeren zich wat minder goed. Impuls 
is vaak dicht de laatste tijd, is dat een oplossing voor opvang van jeugd. 
Wethouder Havinga-De Jong geeft aan dat gezien is dat op zondagmiddag 
Impuls vaker open is gegaan. Ook op andere dagen vaak wel open. Als Impuls 
open is, is dat geen garantie voor minder overlast in het Huis van Eemnes. 
Wethouder Havinga- De Jong geeft aan dat ze niet te sturen zijn, er is 
aandacht voor. 

05.02 

 

Concept kaderbrief 2026 GGDrU+ presentatie 

Door Marc Sprenger en  Ruurt Wiegant. 
DB 0,5% of 2,65% wat is het juiste bedrag. Wat doet de GGD op het gebied 
van roken en alcohol.  
Reactie: De GGD bezoekt zwangeren thuis om te kijken of er extra aandacht 
nodig is, vervolgens zien we de kinderen en de ouders op het 
consultatiebureau. Indexering moet worden toegepast. 
PvdA lastige situatie voor de GGD, er moet bezuinigd worden maar er liggen 
ook belangrijke taken voor de GGD. Zijn er efficiencymogelijkheden? 
Bezuinigen op maatwerk, wat heeft Eemnes voor maatwerk.  
Reactie: Maatwerk zorgt ook voor in efficiency. Als we bezuinigen kunnen we 
ook een efficiencyslag maken. Huisvesting is de grootste kostenpost, is huur 
van locatie voor het consultatiebureau. Er wordt gekeken of we de ruimte ook 
voor andere doeleinden kunnen gebruiken, wordt nu niet alle dagen bezet. Het 
JGT gaat er ook meer gebruik van maken. 
 
Inhoudelijke behandeling kaderbrief: 
CDA kan instemmen met de zienswijze. Wel vraag over bezuiniging op taken 
en verhouding tot wettelijke taken. 
DB is het wel mogelijk om zoveel te vragen via de zienswijze? Kan wel 
instemmen met de zienswijze. 



 

 

VVD epidemiebestrijding staat bijna niet in de kadernota terwijl we horen dat 
we daarvoor niet meer toegerust zijn. Het is toch niet zo dat we nu bezuinigen 
en straks weer moeten bij betalen bij een epidemie. 
PvdA eens met de VVD, de bezuiniging op infectiebestrijding goed in de gaten 
houden. Eens met de zienswijze maar wel lastige balans. Heel belangrijk dat 
het werk dat de GGD doet in stand blijft. Is de zienswijze afgestemd met 
andere gemeenten? Zijn de CAO stijgingen wel of niet meegenomen?  
D66 wettelijke taken voeren ze uit en dat doen ze op het randje, afwachten hoe 
het gaat met de taakstelling. Kan instemmen met de zienswijze. 
Wethouder Havinga-De Jong reageert met dank voor de steun. De wethouder 
trekt samen op met andere bestuurders en we vragen steeds aandacht. We 
hebben de jeugd verspreid in twee regio’s maar die zijn ook daar in beeld. 
Maatwerk voor jongeren zit nog keuzeruimte in maar zodra Amersfoort 
bijvoorbeeld gaat bezuinigen dan heeft dat ook voor ons gevolgen. 3% 
bezuiniging was de bedoeling maar daar komt nog indexatie overeen. 
Pandemische paraatheid zal extra aandacht voor vragen. Zienswijzen worden 
afgestemd binnen de regio. We zitten net boven de grens qua wettelijke taken. 
Deadline indienen zienswijze gaan we redden. Het AB is op 6 april.  
VVD Rijp voor de raad als hamerstuk. 
DB zijn deze cijfers al meegenomen met de begroting. 1,5% is meegenomen in 
de begroting. 
Rijp voor de raad als hamerstuk 

05.03 

 

Opening Oekraïne Opvang Ontmoetingscentrum de WEL 

DB gaan ervanuit dat dit geen financiële verrassing gaat opleveren. Kan 
instemmen met de begrotingswijziging. 
VVD het gaat om het doel waarom we dit doen en niet de middelen. We willen 
nog steeds de Oekraïners opvangen. Het gaat niet over de tijdelijkheid alleen 
over de financiën. Gaan amendement indienen m.b.t. tijdelijkheid. Graag eens 
kijken naar de locatie zelf. Toegankelijkheid speeltuin, privacy bewoners. Dit is 
een tijdelijke locatie. 
PvdA goed voorstel, ongemerkt gaan je gedachten naar het wereldnieuws. 
Steun voor dit voorstel, waardering voor het initiatief. Voldoet alles ook aan de 
brandweereisen?  Er is een douchevoorziening buiten, kan dat niet binnen 
gerealiseerd worden? Vaste locatiemanager is goede zaak hoe wordt dat 
ingevuld. Waar zijn de kosten hiervan te vinden in de businesscase. 
D66 goed om te zien hoe we hier voor de Oekraïners opkomen in Eemnes, met 
name de protestantse gemeente die een locatie ter beschikking stellen. 
Locatiemanager idem. Wat doet Laren voor de opvang van Oekraïners en wat 
vind u hiervan? 
CDA fijn dat de opvang kan plaatsvinden in de WEL er staat BEL maar wat 
doet Laren? 
Wethouder Havinga beantwoordt de vragen. Verwacht geen verrassingen 
achteraf, de minister is wel terughoudend om de opvang zo sober mogelijk te 
doen. Daarom willen we wat reserveren mocht dat wel nodig zijn. De douche is 
buiten en komt niet binnen maar er komt wel een extra deur zodat ze 
binnendoor kunnen gaan. Daar is lang over gesproken en daarom heeft 
vergunning wat langer geduurd. Er is zeker gekeken naar de brandweereisen 
en is voor elkaar. Locatiemanager is gecombineerd met de managers van de 
Woensberg en de Barbeelstraat. We doen dit in de BEL, wat Laren doet zal de 
wethouder niet op antwoorden. De projectorganisatie regelen we in de BEL. 
Speelvoorziening valt onder inrichtingsbedrag. Er komt een extra 
speelvoorziening. Stukje groen naast en achter de WEL nemen we hierin mee. 
DB wat vind u van het aangekondigde amendement van de VVD om het te 
maximeren tot 2 jaar?  



 

 

Wethouder reageert dat het geen probleem lijkt, vergunning is ook afgegeven 
voor 2 jaar. 
PvdA de termijn lijkt me geen probleem, kan zo weer veranderen. Er wordt 
gesproken over kampeermiddelen op de Woensberg maar dat zijn mooie 
huisjes. Kunnen we een keer een kijkje nemen bij de WEL. (reactie wethouder: 
dat is te organiseren) 
Locatiemanager is ook iemand die de taal spreekt.  
Kan naar de raad als bespreekstuk. 
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Uitvoeringsprogramma Vergunningen, Toezicht en Handhaving 2025 en 

2026 

CDA graag weten waar de focus komt te liggen qua toezichthouding. 
Gebiedsgericht staat er niet in.  
Burgemeester geeft aan dat op Pagina 11 staat gebiedsgericht toezicht 
prioriteit 2025 poldergebied. 
CDA we hebben toch afgesproken dat elk gedeelte een keer aan de orde moet 
komen? Zo gaan we weer terug naar af.  
Burgermeester geeft aan dat het buitengebied de prioriteit heeft gekregen door 
de raad.  
PvdA heeft dit voordelen voor de drie gemeenten van mager zesje naar een 8? 
Burgemeester geeft aan dat we stappen gaan zetten hierin. 
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RIB terugkoppeling BEL Bestuur besluiten in december 2024 

PvdA: hier wordt gemeld dat de naam gewijzigd is en ook gemeld dat wij bij de 
zomernota voteren. Komt dit uit de VIBE gelden of moeten nogmaals geld 
vrijmaken bovenop het al ruime bedrag dat al is gegeven? 
Burgemeester geeft aan dat we ons positioneren op de arbeidsmarkt als 
BELgemeenten. Dat is geïmplementeerd maar we hebben ook nog de naam 
BELcombinatie. Pas nadat is ingestemd bij de zomernota gaan we de naam 
overal aanpassen. Wat er nu is gebeurt komt uit de VIBE gelden. 
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Mededelingen college 

Geen 

07 

 

Toezeggingenlijst 

2 gereedstaande toezeggingen kunnen eraf 
 

08 

 

Rondvraag 

-D66 mooi om te horen dat Sinterklaas dit jaar zonder zwarte pieten komt. Had 
eigenlijk wel verwacht dat we hier vooraf over geïnformeerd zouden worden 
gelet op de gestelde vragen. 
Burgemeester wist dat het geagendeerd was maar heeft het besluit ook zelf uit 
de krant moeten lezen. 
-CDA implementatie financiële programma is uitgesteld, wanneer gaat dat wel 
gebeuren? 
Burgemeester Van Benthem geeft aan dat het per 1-1-2026 is en dat het 
duurder uitvalt dus we zullen ook komen met een vraag. 
-DB komend weekend weer een dansevent, vorig jaar problemen met parkeren 
hierbij. Is bewegwijzering nu wel in orde? 
Wethouder Havinga- De Jong geeft aan dat dit geregeld is bij de afritten en er 
rijden pendelbussen, ook zijn er ook verkeersregelaars ingehuurd. 
 

09 Sluiting 22.10 uur 

 


